

PRAYERS

Pursuant to Standing Order 60 (2), at the request of Mr. Ouellet for Mr. Macdonald (Rosedale), Orders of the Day were designated for the consideration of Ways and Means Motions to amend the Excise Tax Act (Sessional Paper No. 302-1/310A and Sessional Paper No. 302-1/310B), laid upon the Table, Thursday, March 31, 1977 and Monday, April 18, 1977, respectively.

The House resumed debate on the motion of Mr. Macdonald (Rosedale), seconded by Mr. Lessard,—That Bill C-48, An Act to amend the Farm Improvement Loans Act, the Small Businesses Loans Act and the Fisheries Improvement Loans Act, be now read a second time and referred to the Standing Committee on Finance, Trade and Economic Affairs.

And debate continuing;

By unanimous consent, the House reverted to "Introduction of Bills".

By unanimous consent, Mr. MacEachen for Mr. Cullen, seconded by Mr. Roberts, by leave of the House, introduced Bill C-52, An Act to provide for the consideration of certain unemployment insurance entitlements, which was read the first time and ordered to be printed and ordered for a second reading at the next sitting of the House.

The text of the Message and Recommendation of the Governor General pursuant to Standing Order 62 (2) in relation to the foregoing Bill is as follows:

His Excellency the Governor General recommends to the House of Commons the appropriation of public revenue under the circumstances, in the manner and for the purposes set out in a measure entitled "An Act to provide for the consideration of certain unemployment insurance entitlements".

Debate was resumed on the motion of Mr. Macdonald (Rosedale), seconded by Mr. Lessard,—That Bill C-48, An Act to amend the Farm Improvement Loans Act, the Small Businesses Loans Act and the Fisheries Improvement Loans Act, be now read a second time and referred to the Standing Committee on Finance, Trade and Economic Affairs.

After further debate, the question being put on the motion, it was agreed to.

Accordingly, the Bill was read the second time and referred to the Standing Committee on Finance, Trade and Economic Affairs.

The Order being read for the second reading and reference to the Standing Committee on Transport and Communications of Bill C-41, An Act to provide a maritime code for Canada

PRIÈRE

En conformité des dispositions du paragraphe (2) de l'article 60 du Règlement, à la demande de M. Ouellet, au nom de M. Macdonald (Rosedale), des ordres du jour sont désignés pour l'étude de motions des voies et moyens relatives à une Loi modifiant la Loi sur la taxe d'accise (document parlementaire n° 302-1/310A et document parlementaire n° 302-1/310B), dont avis ont été déposés sur le Bureau de la Chambre le jeudi 31 mars 1977 et le lundi 18 avril 1977, respectivement.

La Chambre reprend le débat sur la motion de M. Macdonald (Rosedale), appuyé par M. Lessard,—Que le Bill C-48, Loi modifiant la Loi sur les prêts destinés aux améliorations agricoles, la Loi sur les prêts aux petites entreprises et la Loi sur les prêts aidant aux opérations de pêche, soit maintenant lu une deuxième fois et déferé au Comité permanent des finances, du commerce et des questions économiques.

Le débat se poursuit;

Du consentement unanime, la Chambre revient à la rubrique *Dépôt de bills*.

Du consentement unanime, M. MacEachen, au nom de M. Cullen, appuyé par M. Roberts, dépose, avec la permission de la Chambre, le Bill C-52, Loi relative à l'examen de certains cas d'admissibilité aux prestations d'assurance-chômage, qui est lu une première fois, l'impression en est ordonnée et la deuxième lecture en est fixée à la prochaine séance de la Chambre.

Le texte du message et de la recommandation du Gouverneur général, imprimé en conformité des dispositions du paragraphe (2) de l'article 62 du Règlement, au sujet du bill précité, se lit ainsi:

Son Excellence le gouverneur général recommande à la Chambre des communes l'affectation de deniers publics dans les circonstances, de la manière et aux fins prévues dans une mesure intitulée «Loi relative à l'examen de certains cas d'admissibilité aux prestations d'assurance-chômage».

Le débat reprend sur la motion de M. Macdonald (Rosedale), appuyé par M. Lessard,—Que le Bill C-48, Loi modifiant la Loi sur les prêts destinés aux améliorations agricoles, la Loi sur les prêts aux petites entreprises et la Loi sur les prêts aidant aux opérations de pêche, soit maintenant lu une deuxième fois et déferé au Comité permanent des finances, du commerce et des questions économiques.

Après plus ample débat, cette motion, mise aux voix, est agréée.

En conséquence, ce bill est lu une deuxième fois et déferé au Comité permanent des finances, du commerce et des questions économiques.

Il est donné lecture de l'ordre portant deuxième lecture et renvoi au Comité permanent des transports et des communications du Bill C-41, Loi établissant un Code maritime du